
Протокол зборів № 2 із доповненнями 
Ради Обслуговування Регіону АА «Київ»  22.04.2024 

м. Київ, формат онлайн+офлайн чат Telegram 
 

№ 
з/п  

Ім’я, група Статус Служіння, термін 
Присутність 

онлайн/ 
офлайн 

Право 
голосу 

1. 
Дмитро К. 
«Десна» 

Голова Оргкому Оргком 3 рік офлайн Так 

2. Ірина К. 
"Друг" 

Довірена особа 
регіону 1 рік 

офлайн Так 

3. 
  

Світлана Б. 
«Покровська» 

Секретар Ради 
ЗПГ Оргком 2 рік 

офлайн Так 

4. Віктор З. 
«Десна» 

Заступник голови 
Оргкому 
ПГ Оргком 1 рік 

онлайн Так 

5. Галина С. 
«Житомирська» 

Голова інфокому 
ПГ Інфоком 1 рік 

офлайн Так 

6. Олег М.  
“Єдність” ПГ Інфоком 3 рік 

онлайн Так 

7. 
Леся К. 
«Лівобоережка» 

ЗПГ Оргком 2 рік онлайн Так 

8. 
Олексій Ф. 
«Апельсин» 

ПГ Інфоком 1 рік онлайн Так 

9. 
Ігор К. 
«Десна» 

ЗПГ Оргком 1 рік офлайн Ні 

10. 
Ірина С. 
«Оболонь» 

ПГ Заступник 
Довіреної особи 

Інфоком 1 рік офлайн Так 

11. 
Валентин Р. 
«Шулявська» 

ЗПГ Фінком 2 рік офлайн Так 

12. 
Ярослав В. 
«Либідь» 

Заступник голови 
інфокому ПГ 

Інфоком 2 рік офлайн Так 

13. 
Дмитро Ш. 
«Рубікон» 

ЗПГ Інфоком 2 рік онлайн Ні 
 

14. 
Оксана З. 
«Оболнь» 

ЗПГ Фінком, 1 рік офлайн Ні 

15. 
Анжеліка К. 
«Апельсин» 

ЗПГ Інфоком 3 рік офлайн Ні 

16. 
Ігор М. 
«Апельсин» 

волонтер  онлайн Ні 

 

 

 



 

Порядок денний 

 
 

         Ліміт часу, хв.:    90 

№ Питання Доповідач Регламе
нт, хв. 

1 Представлення присутніх, актуальна інформація 
від груп. Члени Ради 5 

2 Підсумки роботи за місяць  

- Затвердження Протоколу Конференції 
Члени Ради 5 

3 Звіти та пропозиції від комітетів і служб: Члени 
комітетів  

3.1 Організаційний комітет   5 

3.2 

Інформаційний комітет 

- Обговорення пропозиції щодо друку 
оголошень регіону. 

- Обговорення пропозиції щодо друку візиток 
регіону в кількості 10000( приблизно сума) 

- Обговорення пропозиції щодо замовлення з 
УЦО ульоток для наповнення стендів в 
кількості 1000\1000. 

 10 

3.3 

Фінансовий комітет  

- Голосування щодо виділення коштів для 
реєстраційних внесків на національну 
конференцію для делегатів  в комітети і 
представника регіону. 

 5 

3.4 Служба сайту  5 

3.5 Літературний комітет, Служба бібліотеки  5 

4 
Інформація від Національної служби. 

- Затвердження звернення РОРК до УКО. 
(текст звернення додається). 

Представни
к Регіону в 
УРО 

10 

5 Обговорення семінару на травень «12 кроків – 
програма одужання». Члени Ради 15 

6 Різне  5 

7 Питання, що потребують розгляду на наступному 
зібранні Ради  5 

8 Виступ голови служби по донесенню ідей в МПВ        5 



 
1. Представлення присутніх.  
Представлення учасників офлайн та онлайн. 
11 учасників з правом голосу, 5 учасників без права голосу. 
Кворум – 11 осіб. 
 
2. Затвердження порядку денного. 

Пропозиція: затвердити порядок денний. 

Голосували: за – 11 осіб, проти – 0, утримався– 0 

Вирішили: затвердити порядок денний.    

3.1. Оргком 

За минулий місяць проведено тільки Конференцію служб регіону. Наступна подія – 
семінар «12 Кроків». Для цього час в кінці засідання. 

       3.2. Інфоком 

Дмитро К.: є пропозиція надрукувати 10 тисяч оголошень по макету  регіону. По сумі не 
відомо поки. Якщо принципове рішення буде прийняте, то будем дізнаватися вартість. За 
вартість будемо голосувати окремо потім. Я можу зберігати їх як бібліотекар. 

Світлана Б.: оголошення потрібні, але 10 тисяч забагато. 

Дмитро К.: є пропозиція надрукувати 10 тисяч візитівок по макету  регіону. Це обійдеться 
майже 4 тисячі. 

Анжеліка А.: 10 тисяч – багато, якщо щось зміниться або помилка, то весь наклад стає 
непотрібним. 

Світлана Б.: йшла мова про те, щоб змінити номер гарячої лінії 044 на мобільний (люди 
не хочуть на міський номер дзвонити, немає месенджерів). Якщо зміниться номер, то 
багато друкованої продукції пропаде. 

Дмитро К.: є пропозиція замовити по 1 тисячі листівки з УЦО «Коротко про АА» та «Куди 
мені йти далі» для наповнення стендів. 

Анжеліка А.: пропоную ще надрукувати листівки ВААУ 1 тисячу штук. 

Пропозиція до голосування: надрукувати 2 тисячі оголошень по макету  регіону, 
надрукувати 2 тисячі візитівок по макету  регіону, замовити по 1 тисячі листівки з УЦО 
«Коротко про АА» та «Куди мені йти далі» для наповнення стендів, листівки ВААУ 1 тисячу 
штук. 

Голосували: за – 11 осіб, проти - 0, утримався – 0. 

Прийнято рішення: надрукувати 2 тисячі оголошень по макету  регіону, надрукувати 2 
тисячі візитівок по макету  регіону, замовити по 1 тисячі листівки з УЦО «Коротко про АА» 
та «Куди мені йти далі» для наповнення стендів, листівки ВААУ 1 тисячу штук. 



 

3.3. Фінком 

Звіт буде пізніше в чаті. 
Пропозиція до голосування: виділити кошти на реєстраційні та організаційні внески на 
національну конференцію для 4 делегатів  в комітети і представника регіону в розмірі 
1800 грн. на особу (загальна сума 9000.00 грн). 
Ірина К.: у внесок входить компенсація проїзду в плацкарті, проживання та харчування.  
Голосували: за – 11 осіб, проти – 0, утримався – 0. 
Вирішили: виділити кошти на реєстраційні та організаційні внески на національну 
конференцію для 4 делегатів  в комітети і представника регіону в розмірі 1800 грн. на 
особу (загальна сума 9000.00 грн). 

3.5. Служба бібліотеки 
Ірина К.: є пропозиція зробити фонд брошур – по одному екземпляру кожної для 
ознайомлення та інформування про їх існування.  
Дмитро К.: служба бібліотеки брошурами не займається. Я не готовий цим займатися. 
Якщо хтось візьме служіння по брошурам. Треба вести облік, поповнювати витрачені. 
Анжеліка А.: на інфокомі були спроби знайти відповідального за брошури, люди бралися, 
а потім щезали. 
Ірина К.: я маю на увазі брошури для самих алкоголіків на групах. Не тільки для потреб 
інфокому. Щоб на групах була бібліотечка брошур. Вони цікаві та корисні.  
Пропозиція до відома: рекомендувати ПГ проінформувати свої групи про існування та 
наявність брошур АА, запропонувати започаткувати бібліотечку брошур на групі.  
  

4. Інформація від Національної служби 

Пропозиція до голосування: Затвердження звернення РОРК до УКО. (текст звернення 
додається). 

Голосували: за – 11 осіб, проти - 0, утримався – 0. 

Прийнято рішення: Затвердження звернення РОРК до УКО. (текст звернення додається). 

5. Обговорення семінару на травень «12 кроків АА – програма одужання» 

Дмитро К.: Семінар відбудеться 25 травня 2024 року, приміщення – Либідь, плата за 
оренду 200 грн.  

Пропозиція до голосування: встановити реєстраційний внесок на семінарі 100 грн. 

Голосували: за – 11 осіб, проти - 0, утримався – 0. 

Прийнято рішення: встановити реєстраційний внесок на семінарі 100 грн. 

Пропозиція до голосування: виділити 1500 грн на чайний стіл на семінар 

Голосували: за – 11 осіб, проти - 0, утримався – 0. 

Прийнято рішення: встановити реєстраційний внесок на семінарі 100 грн. 



 

6. Різне 

Анжеліка А.:  Непогано було б скласти текст оголошення про бібліотеку брошур. 

Валентин Р. зголосився скласти текст об.яви. 

Галина С.: по роботі з ребцентрами немає інформації в чатах.  

Олексій Ф.: є чат в вайбері «12 крок в РЦ» в мене є доступ. Я координую відвідування 
першої наркології. Я пропоную таке служіння бажаючим. 

Дмитро К.: можна створити новий чат в ТГ. Анжеліка береться допомогти. 

Ярослав В.: хочу проінформувати. Тільки що ще один ребцентр для військових звернувся з 
запитом про співпрацю. В середу піду на зустріч. Центр тільки запускається. 

7. Питання, що потребують розгляду на наступному засіданні.  
8. Виступ голови служби по донесенню ідей в МПВ 

Слухали Костянтина М.: Служба з 2024 року почала відвідувати 2 заклади: Житомирська 
виправна колонія № 4 та Білоцерківська виправна колонія № 35, посилений суворий 
режим, чоловічі заклади. Раз на місяць кожну відвідують, тобто кожні 2 тижні є поїздка. 
Фінансовий фонд поки є. Групи перераховують гроші (звіт скарбника додається). Робочі 
зібрання проходять. Непогано було б взаємодіяти із інфокомом для інформування 
закладів виконання покарань. Решта все поки є. 
Слухали Ірину К.:  Вважаю, що ви маєте бути в бюджеті нац. Служби. Західна служба 
просить закласти в бюджет 15 тисяч на пальне. Чому київський регіон не може закласти 15 
тисяч? Чи потрібні друковані матеріали для роботи?  
Ігор М.: в проекті бюджету нац. Служби є стаття Витрати на донесення ідей в МПВ і 
пробації. 
Світлана Б.: оскільки ця пропозиція не обговорювалася на конференції регіону та не була 
внесена в прохання до УКО, відповідно цього не буде в Витязі з протоколу конференції 
регіону, то я не знаю, яка процедура існує, щоб це питання попало на УКО. Можемо 
проголосувати за таке звернення принципово, а як це зробити технічно – треба 
уточнювати. 
Пропозиція до голосування: підготувати звернення до УКО про збільшення статті витрат 
на донесення ідей в МПВ і пробації на 15 тисяч гривень на потреби київської служби МПВ. 

Голосували: за – 11 осіб, проти - 0, утримався – 0. 

Прийнято рішення: підготувати звернення до УКО про збільшення статті витрат на 
донесення ідей в МПВ і пробації на 15 тисяч гривень на потреби київської служби МПВ. 

 

Дата наступного зібрання Ради – під час Конференції 27.05.24 

Ведучий зібрання: Дмитро К., голова оргкому 
Протокол: Світлана Б., секретар Ради Регіону 
 



Доповнення до протоколу засідання № 2 
1. Від Ольги М.: На последнем заседании РОРК (я не присутствовала по семейным 

обстоятельствам) было принято решение обратиться с письмом к Национальной 
конференции об увеличении в бюджете национальной службы статьи расходов на 
покрытие расходов службы донесения идей в МПВ. Считаю такое решение 
несвоевременным. Бюджет национальной службы формируется в январе,а 
принимается на конференции. На сегодняшний день мы можем самостоятельно 
поддерживать деятельность этой службы в регионе. Есть резерв денег,переданных 
американцами. Если сложиться ситуация,что деньги закончатся,мы сможем обратиться 
за помощью к группам и к УРО. Для того,что бы такая статья расходов была заложена в 
бюджет,мы должны подать заявку до января месяца. Предлагаю такое письмо не 
писать. Это только отобранное время от обсуждения других вопросов и повод для 
споров,которых у нас и так хватает. По результатам деятельности службы подготовить 
письмо с запросом на финансирование к концу года,если будет такая необходимость. 

Пропозиція до голосування в чаті: відкласти питання, повернутися при необхідності фінансування 
служби або вже як пропозиція до бюджету в кінці року. 
Голосували в чаті: за – 15 осіб, проти – 0, утримався – 0. 
Прийнято рішення: відкласти питання, повернутися при необхідності фінансування служби або 
вже як пропозиція до бюджету в кінці року. 
 

2. Пропозиція до голосування в чаті: змінити формат оголошення з А5 на А6 
Голосували в чаті: за – 12 осіб, проти – 4 особи. 
Прийнято рішення: змінити формат оголошення з А5 на А6 

3. Пропозиція до голосування в чаті: змінити дизайн оголошення. Олексій Ф. зробив 
новий макет (додається) 

Голосували в чаті: за – 11 осіб, проти – 2 особи. 

Прийнято рішення: змінити дизайн оголошення. 
 

4. Пропозиція до голосування в чаті: Виділити кошти на друк візитівок оголошень та 
листівок для ВААУ. 3983.00 грн Закупити брошури в УЦО 1000.00грн. 

Голосували в чаті: за – 13 осіб, проти – 0. 
Прийнято рішення: Виділити кошти на друк візитівок оголошень та листівок для ВААУ. 3983.00 грн 
Закупити брошури в УЦО 1000.00грн. 

5. Додається звіт скарбника за березень 2024. 
 
 
         Додаток до протоколу 
Звернення Ради Обслуговування Регіону АА «Київ» (РОРК) до Ради Обслуговування АА України і 
XXVІ Конференції з обслуговування АА України 

 
Прийнято груповою свідомістю на зібранні  25.03.2024 р. 
25.03.2024З на зібранні РОРК було заслухано звіт Довіреної особи Регіону АА «Київ» в УРО АА 
України Олени Д. Серед іншого Олена Д. проінформувала РОРК щодо недостатньої 
поінформованості учасників прийняття рішень в структурах Національної служби АА. Зокрема, при 
розгляді проекту бюджету на 2024 рік у Фінансовому комітеті, УЦО АА та УРО АА. Проекти рішень 
подаються до розгляду без належних аргументів, обґрунтувань та розрахунків. Принаймні 



Довіреній особі Регіону АА «Київ» в УРО АА України Олені Д. вони не були надані. Рішення з такого 
важливого питання як бюджет АА приймається тільки на основі озвучених думок. Думок, що 
характеризуються не фактами і аргументами, а з розряду: «принтер застарілий», «оплата 
недостатня», «обсяг роботи збільшився», «зарплата має бути достойною» тощо. Побажання 
Голови УЦО АА Олени С. стосовно достойної зарплати працівника офісу можна було би зрозуміти, 
але головним критерієм визначенням рівня зарплати є його відповідність обсягу і складності 
роботи. А стосовно цих критеріїв у нас немає повних даних. Навіть бажання використати дещо як 
аргументи, не витримує жодної критики. Хіба можна серйозно розглядати функції працівника 
офісу по проекту посадової інструкції? Також не надано інформації щодо порядку визначення 
матеріальної відповідальності за оргтехніку що планується закуповувати. 
Таку ситуацію РОРК розглядає як недостатню поінформованість довірених осіб регіонів АА. 
Недостатня поінформованість не дозволяє приймати виважені і обґрунтовані рішення. Це 
неприпустимо, бо може призвести до безвідповідального поводження з коштами, що надходять 
від груп АА і регіонів АА до УЦО АА. І це викликає стурбованість. 
РОРК звертається до УРО АА з проханням стосовно кількох пунктів проекту бюджету. Це питання 
закупівлі ноутбуку, принтера та підвищення оплати працівнику офісу УЦО. Довіреним особам 
регіонів АА в УРО АА та РОРК мають бути надані належні письмові обґрунтування та розрахунки. У 
разі ненадання таких обґрунтувань та розрахунків вказані рішення мають бути скасовані. Акцент 
на цих трьох питаннях не означає що по інших статтях проекту бюджету є належні аргументи і 
розрахунки. Але необхідність обґрунтування саме цих питань є найбільш очевидною. 

Вважаємо своїм обов’язком проінформувати про нашу позицію регіони АА Україні та Конференцію 
по Обслуговуванню АА в Україні. 
Про прийняті рішення просимо проінформувати Раду Обслуговування Регіону АА «Київ». 
Голова Ради Обслуговування Регіону АА «Київ»      
Ольга М. 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 



 
 
Додаток до протоколу 
Звіт скарбника служби МПВ 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 



 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


